
 
SKOLEBESTYRELSESMØDE             
11. oktober kl. 17.00 – 19.00 
Mødet afholdes i mødelokalet i adm. 
 

Fremmødte: 
Morten B. Madsen, Jennie S. C. Voergaard, Heidi G. Nielsen, Vibeke K. Agger, Cecilie Blaabjerg, Susanne 

Kristensen, Tobias A. Nielsen, Ida K. Hansen, Gitte H. Hansen, Charlene F. Jensen, Mette S. Frederiksen, 

Neha Kumar, Julian B. H. Månsson, Frederik Q. Christensen 

 

Afbud:  Lasse F. J. Ankjær, Rasmus D. Jørgensen 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden  
Godkendt 
 

2. Forventet regnskab, fremlæggelse ved GH.  
Undervisningsbudget: Vi forventer at komme ud med et overskud på 70.000. De opsparede 
midler er brugt på shelter og legeplads. Bygningsbudgettet på 6,1 mio - en del af pengene er 
brugt på møbler - næste år er dette ikke muligt, da dette budget centraliseres, dvs. at det 
samlede budget reduceres. Kantinens budget ser positivt ud, stort salg ved kassen, dog ikke så 
mange på abonnement. Der er en buffer ift. undervisning, så dette er i balance. Skærme er der 
investeret meget i. Betaling til specialklasser rammer budget på 5 mio.  
SFO: Minus på 567.000 kr., men der er opsparede midler, så det samlede resultat forventes at 
blive et plus på 313.000 kr.  
 

3. Nyt fra ledelsen 

• Der er nye "takter og toner" landspolitisk i forhold til, hvordan folkeskolen skal være 
fremover. Det bliver spændende at se, hvad der kommer til at ske i den forbindelse. 

• Vi har ikke fået ret mange henvendelser vedrørende at blive mobilfri skole efter 
efterårsferien. Vi er alle meget opmærksomme på, at eleverne kommer godt i gang, og 
at de retter sig efter de nye regler.  

• Vi har været på en rigtig god pædagogisk weekend, hvor vi bl.a. har arbejdet med CO-
teaching. 

• Vi er påbegyndt et samarbejde med en konsulent, som skal hjælpe os med at nedbringe 
vores sygefravær - både det lange og det korte. Vi arbejder videre med det i MED- 
udvalget, inden vi arbejder med det i personalegrupperne. 
 

4. Nyt fra elevrådet 

Det lille elevråd ønsker, at klasserne får hvert sit toilet. Det sættes i værk snarest. 

Måske kan det lade sig gøre at lave om på reglen med at skulle være i kantinen indtil kl. 11.50? 

 

5. Nyt fra Kolt-Hasselager Fællesråd 
Der kommer et nyt boligområde i det østlige Hasselager.  
Der er planlagt et nyt frysehus i industrikvarteret. Der arbejdes på trafiksikkerheden. 
Der er ved at blive planlagt, at der evt. skal bygges på Fælleden. Der arbejdes på at bevare det 
som et rekreativt område. 



 
 
Der er en infoskærm på vej foran SuperBrugsen, hvor man kan reklamere. Der skal lige laves 
principper, før det træder i kraft. Vi håber, der ikke kommer hærværk. Der er overvågning ved 
SupenBrugsen. 
Fællesrådet er ved at lave en folder til nye beboere med inspiration til, hvad der foregår i 
området. 
 

6. Mobiltelefoner – opsamling fra sidste møde, hvordan oplever elevrådet, at processen går? 
Bliver elevernes perspektiver til pauseaktiviteter mm. tilgodeset 
Eleverne ønsker, at hallen kan åbnes i pauserne. 
Flere brætspil på biblioteket, og måske kan vi købe en PlayStation. 
Ønsker om, at kunstgræsbanen åbner hurtigst muligt. 
 

7. Evaluering af Fællesskabsdagen 2023, Hvad var en succes og hvad kan forbedres til næste år? 
Drøftelse to og to, opsamling i plenum.  
Cykelbanen skal gøres mere synlig. Have cykler til flere aldre. 
Vær opmærksom på, hvor mange der skal være på hver bod.  
Fint med at have en fast bod hvert år på 7. - 9 årgang. 
Fordel aktiviteterne på området. 
Gerne flere boder, som ikke stilles på børn. 
Der går mange timer på at planlægge dagen.  
 

8. Sundhedspolitik (Bilag udsendt før mødet). Drøftelse af forældreperspektivet, herunder 
alternativer til slik ved fødselsdage.  
Sundhedspolitikken er godkendt. 
Vi kigger på layoutet og rækkefølgen. 
Vi er opmærksomme på at introducere vores anbefalinger især fra 0. klasse.  
 

9. Henvendelse fra forældre vedr. lejrskole.  

Skolebestyrelsen bakker op om det svar, som ledelsen har givet til forældrene. Ledelsen giver et                     
svar til forældrene om dette.  
 

10. Evt.  

                

 

Nøgletal - til orientering:  

Elevtal pr. 310823  682 
Indmeldelser 310823-041023 3 (1 mellemtrin, 2 udskoling)  
Udmeldelser 310823-041023 5 (3 indskoling, 1 mellemtrin, 1 udskoling) 
Elevtal pr. 041023  680 

Indmeldte i SFO pr. 310823                        (+ 6 i 4. kl. morgenpasning) 
Indmeldte i SFO pr. 041023                328 (+ 5 i 4. kl. morgenpasning) 
 

 

Med venlig hilsen 

 

Morten Bitsch Madsen   Vibeke Kjær Agger 

Formand for skolebestyrelsen   Skoleleder    

 


